
Ung i Bjugn

Nesten helt øverst i Alf Nebb’s gate i Bjugn, er de t et grått og tomt hus. Det brukte å være
ungdomsklubben i Bjugn. Vi som brukere hadde mange flotte muligheter der . Vi likte alt ved det og
vi hadde alt. Muligheten for å ta seg en tur titt o g ofte, var der så og si hele tiden. Men for noen a v
oss var det ikke bare en klubb. Dette var noe vi ha dde lagt sjela vår i. Det var vårt andre hjem. Klub b-
styret var ikke bare et vanlig styre, men også en f amilie. En familie som holdt sammen i tykt og i tyn t.
Vi hadde fått etablert oss i det gamle doktorhuset etter at den gamle brannkjelleren ble gjort om til
Styrkerom for FVGS og BØSK. Alt var helt perfekt! H elt til Desember i 2009. Bare dager før jul, hadde
noen tatt seg den friheten å ødelegge å rasere hele klubben. Ikke nok med det, men de tok og ødela
verdifulle gjennstander. Dette gjorde at ungdommskl ubben i Bjugn idag ikke er som den var før.

Med Nina Sjøli som sjef er vi mange som stiller op p når det er mini-klubb for de aller minste. Vi ha r
ikke lokale og må derfor låne andre lokaler. Kultur huset har blitt brukt i en del sammenhenger. Vi
prøver å stelle istand kvelder for barn der de kan ha det moro å leke mye. Det blir som oftest at de
ser film eller bare springer rundt i gangene. Vi sy nes at det er trist å ikke få til noe mer for disse
barna, men det er det beste vi kan gjøre. Vi får ik ke til noe annet enn å selge godteri og spille film for
dem, ihvertfall ikke uten lokale. Vi har spurt å tr ygla kommunen, men akkurat nå så ser det ikke så
lyst ut. Flere av staben er lei av å dra rundt til forskjellige steder for å gjøre det til en noenlun de bra
kveld for de minste og jeg kan me hånda på hjertet si at jeg er en av dem.

Vi jobber som bare det for å prøve å få til dette , sånn at disse kveldene for barna skal gå irundt.
Mange har nok dratt skuffet hjem fordi de ikke har fått spilt biliard eller bord-fotball, men vi prøve r
virkelig. Jeg som ett av de nyeste medlemmene i klu bben, synes at det er på tide at vi som
ungdommer blir hørt. VI TRE N GE R E N N Y KLU BB! Vi tr enger et lokale nær skolen sånn at vi igjen kan
åpne ungdomsklubben og komme igang med SFO for ungd om igjen. Dette er noe vi er villig til å
kjempe for, og vi gir oss ikke før vi får det vi be r om! Nå er det på tide at vi som medlemmer i Bjugn
ungdomsklubb blir hørt!

Jeg tror faktisk også at ungdomsmiljøene i Bjugn h adde vert mye bedre om vi hadde hatt en klubb.
Istedet for å vanke rundt bolighus og butikker, kun ne de ha dratt til ungdomsklubben å møtt andre
folk. Å ha samvær og være sosial er kjempeviktig he r i Bjugn, men det er kanskje ikke like lett for os s
nå som vi ikke har en plass å møtes noe mer.

Det er synd å si det, men hvis vi ikke får et lokal e, blir vi pent nødt til å glemme hele greia, noe s om er
det siste vi har lyst til. Dette er noe vi virkelig brenner for! Jeg er håper for all del at dette ord ner seg.
Ikke bare for ungdommen, men også for oss i staben. Vi vil ikke gi opp dette som vi har jobba så
hardt for. Alle sammen jobber på spreng for å få de t til å fungere, men uten kommunens hjelp, er vi
hjelpeløse.



Jeg snakker for hele ungdommsklubben og for alle un gdommer i Bjugn. GI OSS EN N Y KLUBB! Hvis
kommunen kan spille på lag med oss, spiller vi på l ag med dem. Det er sånn det fungerer. Ingen kan
gjøre alt, men alle kan gjøre litt! Disse ordene sier virkelig mye! Hvis alle sammen ku nne tenke litt på
dette og komme med forslag og støtte Bjugn ungdomsk lubb, hadde vi fått dreis på sakene igjen. Så
jeg håper at i løpet av 2011, så har vi et nytt lok ale og klubben er oppe å går igjen.

Det er det eneste jeg ber om. Att alle dere der hje mme støtter oss, sånn at vi kanskje kan få til dett e,
som betyr så utrolig mye for ungdommene i Bjugn.

Jeg er med, er dere?

Emma Stormo Andersson 15 år


